

Anteckningar från Hyresutskottets möte

Datum: 2025-05-20

Mötesdeltagare: Fredrik Bode Svevia, Jimmie Holst Lambertsson, Anders Ljungsten Cramo, Börje Björkholm Carom, Maria Senkerik Cramo, Anders Windahl NCC, Anders Victorsson Renta, Tommy Wu Renta, Rikard Larsson BEAst

1 Agenda

- Förslag på agenda och föregående mötesprotokoll
- Info från BEAst
- Fokusgrupp transaktionsflöde
- Övrigt

2 Info från BEAst

- [Branschöverenskommelse Effektiv delning av data i samhällsbyggnadssektorns värdekedja](#)
- Ökat intresse, fler frågor och mer återkoppling
- [Nordic Peppol Construction Industry Forum](#)
- Bygg- och installationsutskottet
 - Fokusgrupp – Byggpall i BEAst
 - Fokusgrupp – Offertförfrågan och offert, arbetet slutfört, väntar på feedback från Peppol
- BEAst deltar i Smart Build Environment projekt gällande datamallar
 - BEAst har tillsammans med Cobuilder utvecklat ett sätt att skicka datamallsegenskaper i Peppol
 - BEAst har utveckla en tjänst (i testmiljö) för att få produktdatablad ifrån Peppolnätverket
- Request for change till Peppol Logistics
 - Transportdokument

3 Fokusgrupp transaktionsflöde

- **Diskussion om Katalogmeddelande:** Gruppen har arbetat med att skapa ett förslag för användningsfall 1 som involverar uthyrning av maskiner för ett rondellbygge.

- **Nästa steg - Enkel Order:** Beslutades att nästa steg är att arbeta med en enkel order, vilket innebär att specificera orderhuvudet med information som kund, kontaktperson, kontering och ordernummer, med mera.
- **Kategorisering och Koder:** Diskussion om att använda UNSPSC-koder för att kategorisera produkter och tjänster. Det föreslogs att undersöka hur dessa koder används av kunder och om de kan ersätta specifika konteringsselement.
- **Förankring med Utskottet:** Beslutades att förankra användningen av UNSPSC-koder med utskottets kunder innan vidare diskussion med andra utskott.
- **Fortsatt Arbete:** Gruppen kommer att fortsätta arbeta med transaktionsflödet med enkel order som nästa steg samt undersöka användningen av UNSPSC-koder parallellt.

4 Övrigt och nytt möte

4.1 Övrigt

Ingen övrig punkt.

4.2 Nästa möte

- Onsdag 3 september 13:00-15:00 2025 på Teams

Noteringar av Rikard Larsson, justerat av Anders Windahl